
Odpowiedź na wniosek Radnego Pana Wojciecha Byczyńskiego w sprawie likwidacji przejścia dla pieszych przy ul.
Bieszczadzkiej.
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